

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

27th September, 2022

Circular No. 22011

Dear Parents / Guardians,

Student Grant 2022-2023

As part of the relief measures announced by the Financial Secretary in August, 2019, a one-off student grant of \$2,500 for each secondary day-school student was provided in the 2019-2020 school year to alleviate parents' financial burden in defraying education expenses. The provision was approved by the Finance Committee of the Legislative Council on 6th December, 2019. According to the Chief Executive's 2019 Policy Address, the provision of the student grant has been regularised starting from the 2020-2021 school year.

The Education Bureau (EDB) will distribute the Student Grant Application Forms and verify the student status via schools. In order to streamline the information to be provided by parents, Form B for S2-S6, a pre-printed form, is prepared with basic information kept by the EDB as far as possible and Form A for S1.

Please read carefully the 'Notes to Complete this Form' and the "Declaration" before completing the Student Grant Application Form. Please complete the Application Form and return it to the Form Teacher on or before Monday 3rd October, 2022.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175
FAX: 27621550

通告編號：22011

敬啟者：

「學生津貼」2022-2023

財政司司長於二〇一九年八月公布的紓困措施當中，建議在 2019-2020 學年為中學日校學生提供一次性 2,500 元的學生津貼，以減輕家長在教育支出方面的財政負擔。這項措施已於二〇一九年十二月六日獲得立法會財務委員會批准。根據行政長官 2019 年《施政報告》，這項津貼已由 2020-2021 學年起恆常化。

教育局會透過學校派發「學生津貼」申請表格及核實學生身份。為了簡化家長需要填寫的資料，教育局已把局方已有的基本資料預印於表格 B 給原校中二至中六學生，而表格 A 給新入學中一學生。

申請人在填寫「學生津貼」申請表格前，請先細閱表格內的「須知事項」及「聲明」。請閣下填妥申請表格，並囑咐貴子弟於二〇二二年十月三日(星期一)或之前交回班主任。

如有任何查詢，請致電 27118175 與校務處聯絡。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二二年九月二十七日